
راهکار سازمان لیگ برای جلوگیری 
از تداخل بازی استقلال با پرسپولیس

دیدار دیروز تیم استقلال مقابل پیکان لغو و به امروز 
دوش��نبه موکول شد. تیم فوتبال استقلال قرار بود در 
هفته بیس��تم لیگ برتر دیروز از ساعت 15 به مصاف 
پیکان برود اما این مسابقه به دلیل بارش برف به امروز 
موکول شد. س��هیل مهدی، مسؤول کمیته مسابقات 
س��ازمان لیگ در این باره اعلام کرد: طبق قانون بازی 
باید به 24 ساعت بعد موکول شود اما به خاطر اینکه 
بحث تداخل را نداش��ته باشیم و بیننده ها بتوانند هر 
2 بازی را به نحو احس��ن ببینند، فعلا پیشنهاد دادیم 
بازی پیکان و استقلال در ساعت 14 و بازی پرسپولیس 
در ساعت خودش برگزار شود. البته این بار هم منوط 
به ش��رایط جوی اس��ت که تا فردا )امروز( ببینیم به 
چ��ه صورت خواهد بود. به گزارش فارس، بازی 2 تیم 
پرس��پولیس و هوادار طبق برنامه از پیش اعلام شده، 
قرار بود امروز از ساعت 17 آغاز شود اما با اعلام جدید 
سازمان لیگ برگزاری این مسابقه نیز دستخوش تغییر 

شد و ساعت 16:10 برگزار می شود. 

»خمز« کاوه را نمی خواهد
ب��ا وج��ود رای کمیت��ه وضعیت 
فدراس��یون فوتبال برای بازگشت 
کاوه رضایی به تراکتور، س��رمربی 
ای��ن تیم تبریزی اع��لام کرد این 
مهاج��م جایی در تیمش ندارد. به 
گزارش ایس��نا، کاوه رضایی که در پنجره نقل وانتقالات 
نیم فصل قرارداد خود را به صورت یک طرفه با باش��گاه 
تراکتور فس��خ کرد، حالا با مشکل بزرگی روبه رو شده 
اس��ت و با وجود حکم فدراسیون فوتبال برای بازگشت 
به تبریز، این بار باش��گاه تبریزی و سرمربی اسپانیایی 
ای��ن تیم او را نمی خواهند! این بازیکن در ابتدای فصل 
قرار بود به استقلال بپیوندد اما به خاطر پر بودن لیست 
استقلالی ها نتوانست پیراهن آبی را بر تن کند و از این 
رو بعد از امضای توافقنامه ای با اس��تقلال راهی تراکتور 
شد تا در نیم فصل به استقلال بازگردد. کاوه رضایی که 
روی توافق خود با استقلال حساب کرده بود، در نیم فصل 
یک طرفه قراردادش را با تراکتور فسخ کرد. این موضوع 
با شکایت تراکتور به کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال 
همراه بود. بعد از آن کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال 
پس از بررس��ی پرونده اعلام کرد فسخ قرارداد رضایی 
ب��ا تراکتور غیرقانونی بوده و او باید به این تیم تبریزی 
بازگردد و نمی تواند در ایران به تیم دیگری برود. پس از 
این مسأله تراکتور هم اعلام کرد از این بازیکن غرامت 
می گیرد. دیروز هم خمز، سرمربی تراکتور رسما اعلام 
کرد رضایی جایی در تیم او ندارد. او در نشست خبری 
پیش از دیدار تیمش برابر آلومینیوم اظهار کرد: »کاوه 
گذشته تراکتور است و تا وقتی من سرمربی تراکتورم، 
رضای��ی به این تیم بازنمی گردد«. حالا کاوه رضایی نه 
جایی در تیم تراکتور دارد و نه می تواند از نظر قانونی به 
تیم دیگری برود. این اتفاق ها در حالی برای این مهاجم 
نام��دار فوتبال ایران افتاده که ح��الا احتمالا باید یک 
نیم فصل را بدون تیم بماند و عملا از روزهای اوج خود 
فاصله بگیرد! تمام این اتفاق ها در حالی برای کاوه رخ داده 
که او با هدف اوج گرفتن دوباره و رسیدن به پیراهن تیم 
ملی به ایران بازگشت ولی تا به حال یا مصدوم بوده یا با 
تصمیم ها و اتفاق های عجیب رفته رفته محو شده است. 

گاف سازمان لیگ برای توجیه 
برگزاری بازی سپاهان و زنیت روسیه

س��ازمان لیگ در حالی مدعی اس��ت برنامه بازی 
س��پاهان و زنیت روس��یه پیش از قرعه کش��ی لیگ 
ترتیب داده ش��ده بود که برگ��زاری این بازی 49 روز 
بعد از قرعه کشی لیگ قطعی شد. به گزارش طرفداری، 
در حالی که برگزاری خارج از برنامه بازی س��پاهان و 
زنیت جنجال و حواش��ی زیادی را در محافل فوتبالی 
ایجاد کرده، سهیل مهدی، مسؤول برگزاری مسابقات 
س��ازمان لیگ به عنوان یک مقام مس��ؤول در آخرین 
اظهارنظر خود ادعای عجیبی را مطرح کرد: این بازی 
قبل از قرعه کشی لیگ هماهنگ شده بود و هیچ وقت 
به تقابل پرسپولیس و سپاهان و رقابت آنها در جدول 
فکر نکرده بودیم. از طرفی باش��گاه زنیت یک تیم در 
کلاس اروپاست و می تواند برای فوتبال ما آورده داشته 
باش��د. از طرفی ما در برنامه ریزی فشار را به سپاهان 
وارد کرده ایم. این ادعا در حالی از س��وی مسؤول اول 
س��ازمان لیگ مطرح شده که به نظر می رسد اتفاقات 
در ش��رایط دیگری رقم خورده اس��ت. دیدار زنیت و 
س��پاهان چه روزی مشخص شد؟ یک سرچ ساده در 
گوگل مش��خص می کند 21 شهریور چه اتفاقاتی رخ 
داده است. حالا کافی است تاریخ برگزاری قرعه کشی 
لیگ بیست و دوم را در گوگل سرچ کنیم تا به تاریخ 
سوم مرداد برسیم، یعنی 49 روز بعد از قرعه کشی لیگ. 
این نشان می دهد ادعای عجیب و غریب سهیل مهدی 
مبنی بر اعلام باشگاه سپاهان برای دیدار تدارکاتی با 
زنیت در تاریخ 25 بهمن، صحت نداشته و قطعا تغییر 
زمان بازی سپاهان و پرس��پولیس درخواست باشگاه 

اصفهانی بوده است.

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
- اینجا عملیات والفجر ۸ بوده؛ درسته؟! 
- اینجا یکی از جاهاییه که بچه های غواص، شب عملیات 

زدن به آب؛ رفتن اونور.
- تو زمستون بوده؟

- بله! رفتن فاو رو؛ اونور رود گرفتن، کارایی کردن که دنیا 
انگشت به دهن موند، کوکای منم تو همین عملیات شهید شد. 
لبخند می زنم و تشکر می کنم و دوباره به رود خیره می شوم 

و به رد پای خودم روی گل ها و کنار خورشیدی ها.
چه اسمی؛ سازه ای که جان بگیرد که خورشید نیست. توی 
ذهنم دنبال اسمی برای این شیء می گردم، می دانم واقعی نیست 
اما توی دلم ازش بدم می آید که برادران زیادی را شهید کرده، 

اسمش را می گذارم »تیر صدشعبه«.
حالا من هم تجربه دارم، حالا پایم در گل مانده و بی کران رود 
را دیده ام. حالا می توانم برگردم و با غرور و افتخار از دیده هایم 

بگویم که خیلی ها بیایند و ببینند؛ مثل من.
آدم نشس��تن و ش��نیدن از تعداد تلفات و اس��را و شهدا و 

غنیمت ها و خلاصه! شرح عملیات نیستم.
همین که بدانم روزی آنها که جمجمه های ش��ان را به خدا 
سپرده بودند، آنها که »و منهم من ینتظر« بودند، همان ها که 
در دل س��رد زمستان آن روزها، از اروند گذشته اند، آن هم نه 
ب��رای فرار از فرعون که برای روبه رو ش��دن با او، مانند عصای 
موسی دل به یقین خویش سپرده و رفته اند، برایم کافی است.

و الا می دانم آن زمزمه شب های دعا و عملیات، آن کمیل ها 
و خلوت ها در دل ستاره باران شفق، حتما توان می شود و می دود 
توی بازوها و دست های اسلحه گرفته یا آن لباس های غواصی که 
بچه ها را مثل ماهی ها کرده؛ ما ندیده ایم اما روزی در بهمن سال 
64 از ساحل همین رفتن ها، به رسیدن آن طرف رود منجر شد.

اما ایمانم به کارشان می گوید آنها رفتند، چون راه کربلا از 
میان هیمنه ترسناک اروند می گذشت. باید می رفتند تا وعده 

صادق والفجر و والعصر باشند.
م��ن دارم این فکرها را هی در ذهنم مرور می کنم و به آن 

طرف رود خیره ام.
نمی دانم از وقتی پای بچه های والفجر به آن طرف رسیده، 
آنجا اینقدر زیبا شده یا خاک کربلا را توتیای چشمان فاو کرده اند 

که آدم نمی تواند چشم از آن بردارد.
ای��ن طرف رود هم چندتایی ش��هید مانده اند پیش رود تا 

خاطره زنده کنند.
تو گویی جنگ تمام ش��ده و س��ایه مرگ در همه جا سایه 
گسترانیده اما بر گنبد شهیدان گمنام ساحل اروند، پرچم سرخی 
در اهتزاز است که یعنی هنوز والفجر، هر سال این موقع ها می آید. 
بی کم و کاست. بی ذره ای تردید که غایت خلقت جهان پرورش 
همین انسان هایی است که بی هیچ ترس و تردید و تعلق، در 

شداید اروند 64 رفته اند و حسینی شده اند.
دلم می خواه��د تا ابد در اینجا بمانم و روایت رزمنده ها در 

شب عملیات را بشنوم که چگونه موانع را شکافتند و رفتند.
شنیده ام 21 هزار شهید بر خاک و در آب افتاده اند تا امروز 
در س��احل امن اروند شاهد خاطره گویی و روایت بازمانده های 

آن روزها باشیم.
21 هزار جان که نمی دانم چند تای ش��ان اکنون در اروند 
هس��تند، آنانی که آرام خفته اند، در حالی  که هنوز در اندیشه  

والفجر هستند .
 از جاذبه رود فاصله می گیرم و سعی می کنم چیزهای بیشتری 
را ببینم، نمایشگاه ها و عکس شهدا، قایق ها و لبخندها و اشک ها، 

آدم ها و آهنگ ها که پای ثابت درک من از حماسه ها شده اند.
می دانم باید رفت اما اینکه دوست دارم بمانم یعنی زمان ما را 
با خود برده و الا والفجر و رزمنده ها همین جا هستند و از کنار 

رود به ما لبخند می زنند و خوشامد می گویند.
ای ارون��د! با ت��و خداحافظی نمی کن��م و در انتظار دیدار 

دوباره ات می مانم.

س��عودی ها برای تطهیر چهره ضدحقوق بش��ری خود، 
این بار به عرصه فوتبال زنان ورود کردند. رس��انه آمریکایی 
نوشته است: تصمیم فیفا برای اجازه به حمایت مالی سازمان 

دولتی گردشگری عربستان سعودی 
از جام جهانی 202۳ زنان، بی اعتنایی 
ش��وک آور این نه��اد ب��ه رنج ها و 
س��رکوب مدافعان حقوق زنان در 
این کشور است. رسانه »فوربز« در 
سرمقاله خود نوش��ت: جام جهانی 
زنان که امسال قرار است به صورت 
مش��ترک در نیوزیلند و اس��ترالیا 
برگزار ش��ود، معتبرترین تورنمنت 
فوتبال زنان اس��ت که هر 4 س��ال 
یک بار برگزار می شود و ورزشکاران 
از سراسر جهان تمام دوران حرفه ای 

خود را برای شرکت در این مسابقات تمرین می کنند. حالا قرار 
است تبلیغات Visit Saudi به عنوان حامی مالی اصلی این 
مسابقات، در سراسر بازی ها، ورزشگاه ها و تبلیغات تلویزیونی 

نمایش داده شود. 

رس��انه آمریکایی نوش��ته عربستان س��عودی در زمینه 
حقوق بش��ر و بویژه حقوق زنان یک تافته جدابافته اس��ت 
و ت��ا س��ال 201۸ زن��ان و دختران حتی اج��ازه حضور در 
فعالیت های ورزش��ی در مدارس را 
نداشتند و بسیاری از فعالان حقوق 
زنان نیز بازداش��ت شده اند. فوربز از 
فیفا خواس��ته به کشوری که سابقه 
حقوق بشری سیاهی دارد اجازه ندهد 
از بزرگ ترین رویداد ورزشی زنان در 
جهان که بیشترین بیننده را نیز دارد، 
برای تطهیر چهره خود استفاده کند. 
پیش تر هم فدراسیون فوتبال آمریکا 
اع��لام کرد نگرانی خود به فیفا بابت 
گزارش هایی مبنی بر حمایت مالی 
عربستان سعودی از جام جهانی زنان 
را ابراز می کند. رس��انه ها پیش از ای��ن هم خبر داده بودند 
عربستان سعودی با ورزش شویی و میزبانی یا حمایت مالی 
از مس��ابقات ورزش��ی و رویدادهای فرهنگی و هنری قصد 
دارد سابقه تاریک حقوق بشری خود را در جهان پنهان کند. 

بانوی قهرمان دوی 60 متر رقابت های دوومیدانی داخل 
س��الن قهرمانی آس��یا می گوید: همیش��ه هدفم به اهتزاز 
درآوردن پرچم کش��ورم بوده که در این مس��یر توانس��تم 

پس از س��ال ها م��دال طلای این 
ماده را از ش��رق قاره کهن به غرب 
آن بیاورم. فرزان��ه فصیحی بانوی 
قهرمان و رکورد دار ملی کشورمان 
در دوه��ای س��رعت 60 و 100 
متر پس از کس��ب م��دال طلای 
تاریخی م��اده 60 متر در دهمین 
دوره رقابت های دوومیدانی داخل 
س��الن قهرمانی آسیا در گفت وگو 
با س��ایت فدراس��یون دوومیدانی 
پیرامون کسب عنوان قهرمانی در 
این مسابقات اظهار داشت: خیلی 

خوشحالم که توانس��تم این اتفاق بزرگ را با کسب مدال 
طلای ماده 60 متر مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا رقم 
بزنم. از همین جا کسب این مدال را به همه مردم تبریک 
می گویم. وی افزود: همیشه هدفم این بوده است که بتوانم 

پرچم کشورم را به اهتزاز در بیاورم و برای ایران و خوشحالی 
دل مردم��م بجنگم. رکورد دار ملی دوهای س��رعت بانوان 
کشورمان خاطرنشان کرد: امیدوارم در آینده هم بتوانم باز 
هم مدال ه��ای خوش رنگی را برای 
ایران عزیز کس��ب کن��م. فصیحی 
در پای��ان ب��رای همه ورزش��کاران 
کش��ورمان در مس��ابقات پیش  رو 

آرزوی موفقیت و پیروزی کرد. 
شایان ذکر است فینال دوی 60 
متر مسابقات داخل سالن قهرمانی 
آسیا جمعه 21 بهمن، برگزار شد و 
فرزانه فصیحی به مقام اول رس��ید. 
فصیح��ی با ثبت رکورد 7.2۸ ثانیه 
زودتر از س��ایر رقبای خود از خط 
پایان گذش��ت و قهرمان شد. او در 
مرحل��ه مقدماتی هم رک��ورد 7.2۳ ثانیه را ثبت کرد و به 
عنوان نفر اول راهی فینال شد. حمیده اسماعیل نژاد، دیگر 
دونده سرعتی ایران هم در فینال این مسابقات زمان 7.4۸ 

ثانیه را ثبت کرد و هفتم شد. 

والفجر هر سال این موقع ها می آید

جام جهانی فوتبال زنان میدان جدید سعودی ها

تلاش برای تطهیر از راه ورزش
می جنگم برای خوشحالی مردم کشورم

فرزانه فصیحی: هدفم همیشه اهتزاز پرچم ایران است

مرگ ناگهانی ستاره ای که پرسپولیس را از آسیا حذف کرد
مهاجم سابق باشگاه الهلال و تیم ملی عربستان روز یکشنبه در ۳7 سالگی به دلیل بیماری درگذشت. یوسف 
السالم در دیدار الهلال مقابل پرسپولیس در مرحله یک هشتم نهایی فصل 2015-2014 لیگ قهرمانان آسیا در 
شب برد ۳ بر صفر تیمش مقابل نماینده ایران، زننده گل اول تیمش بود تا زمینه حذف تیم برانکو را فراهم کند. 

تاریخ پایان اعتبارنامه 4 ش��رکت طرف 
قرارداد فیفا با شرکت مدنظر فدراسیون 
فوتبال یکس��ان است. فدراس��یون فوتبال در ماه های اخیر 
تلاش هایی را برای استفاده از سیستم VAR در لیگ برتر به 
 ،EVS شکل جدی تری پیش برده و پس از توافق با شرکت
با نهادهای مختلفی مثل مجلس ش��ورای اسلامی و دولت 
برای ورود این سیستم به کشور مذاکراتی انجام داده است. 
هرچند ش��رایط استفاده از VAR در لیگ بیست وسوم با 
 ابهام روبه رو است و احتمال کمی وجود دارد که کمک داور
ویدیوئ��ی از ابتدای فص��ل آینده وارد لیگ برتر ش��ود اما 
فدراسیون فوتبال با وجود موانع بسیار درصدد است بتواند از 
همان ابتدا بازی های فصل آینده را با این سیستم شروع کند. 
در روزهای اخیر این بحث مطرح شده که لایسنس شرکت 

مدنظ��ر فدراس��یون فوتبال، 
طب��ق آنچه در س��ایت فیفا 
منتشر ش��ده تا 17 آگوست 
م��رداد 1402(   26(  202۳
اعتبار دارد. در ش��رایطی که 
قرار است لیگ برتر از ابتدای 
مرداد سال آینده آغاز شود و 
با این تفاس��یر چند روز پس 
از آغاز بیست وس��ومین دوره 

لیگ، مجوز شرکت EVS به پایان می رسد. در واقع شرکت 
EVS برای دریاف��ت تاییدیه جدید، باید اس��تانداردهای 
مدنظ��ر دپارتمان تکنولوژی و نوآوری فیفا را دریافت کند. 
در غیر این صورت مجوز جدیدی برای این ش��رکت صادر 

نخواهد ش��د و طبیعی است 
ک��ه فدراس��یون فوتبال هم 
نمی تواند با شرکتی که از فیفا 
ندارد همکاری کند.  تاییدیه 
البته ذک��ر این نکته ضروری 
است در حال حاضر از میان ۸ 
شرکت طرف قرارداد با فیفا در 
VAR، چهار  بحث سیستم 
شرکت دیگر یعنی هواک آی، 
سیمپلی لایو، اسلومو و اسپورت مدیا هم تاریخ مجوزشان 
مانند EVS همان 17 آگوست به پایان خواهد رسید. مجوز 
این 5 شرکت در تاریخ 1۳ اکتبر 2021 صادر شده و مجوز 
2 ساله ای که فیفا به آنها داده در تاریخ 17 آگوست به پایان 

 DAITE ،ایتالیا BLT  می رسد. با این وجود فقط ۳ شرکت
و VIEWW ک��ه س��ال 2022 از فیفا مج��وز گرفته اند، 
اعتبارنامه ش��ان سال 2024 تمام خواهد شد اما با توجه به 
وجود محدودیت هایی مثل تحریم و همکاری با دولت هایی 
که مورد قبول ایران نیست، فدراسیون فوتبال نمی تواند با 
این ۳ ش��رکت وارد مذاکره شود. هواک آی، اسپورت مدیا و 
سیمپلی لایو هم با مذاکرات صورت گرفته حاضر به همکاری 
با ایران نیستند. در این وضعیت فدراسیون فوتبال فقط از 
بین 2 شرکت باقی مانده یعنی اسلومو و EVS با توجه به 
وضعیت بهتر و همکاری فدراسیون های بیشتری با EVS؛ 
ترجیح داده س��راغ انتخاب این شرکت برود و حتی ظاهرا 
رایزنی ه��ای زیادی برای تمدید مجوز طرف قرارداد پس از 

آغاز لیگ انجام شده است.

چرا فدراسیون فوتبال شرکت EVS را انتخاب کرد؟

VAR حقیقتی درباره
گزارش

سپهر ستاری: تیم  ملی ایران پس از جدایی کارلوس کی روش 
هنوز سرمربی جدید خود را نشناخته است. در شرایطی که چند 
ماه از پایان جام جهانی 2022 قطر می گذرد اما نیمکت تیم  ملی 
همچنان بلاتکلیف مانده و وضعیت مشخصی ندارد. در این بین 
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال هم در صحبت های خود 
بارها اعلام کرده فدراسیون هیچ عجله ای برای انتخاب سرمربی 
جدید تیم  ملی ندارد و قصد دارد در آرامش و فرصت لازم در 
این باره تصمیم گیری کند. تاج در حالی این صحبت ها را مطرح 
کرده که تیم  ملی یک ماه دیگر فیفادی را در پیش دارد و باید 
پیش از آن سرمربی جدید معرفی شود تا فرصت آماده سازی 
ملی پوشان از دست نرود. از طرفی این روزها لیگ برتر هم در حال 
برگزاری است و به روزهای حساس خود رسیده ولی تیم  ملی 
سرمربی ندارد که مسابقات و عملکرد بازیکنان را زیر نظر بگیرد.

از صحبت های اخیر مهدی تاج اینطور به نظر می رسد که 
فدراسیون فوتبال بنا به دلایلی قید جذب مربی خارجی را  زده 
است. افزایش قیمت دلار و تحریم های بین المللی که کار انتقال 
پول را سخت کرده، مهم ترین دلایلی است که باعث شده تاج 
تصمیم به اس��تخدام سرمربی داخلی بگیرد. البته همین حالا 
مربی��ان خارجی ای چون پاکو خم��ز، ژوزه مورایس و ریکاردو 
ساپینتو در کنار چندین بازیکن خارجی در لیگ برتر فعالیت 
دارند و هر ماه دستمزدشان را دریافت می کنند اما انگار فقط 
فدراسیون فوتبال است که نمی تواند پول منتقل کند که این 

هم خودش جای سوال دارد.
ب��ا این ح��ال در میان مربیان داخلی ه��م گزینه ای که در 
دسترس باشد و بتواند هدایت تیم  ملی را بر عهده بگیرد به سختی 
یافت می شود. مربیانی چون جواد نکونام، امیر قلعه نویی و فرهاد 
مجیدی از جمله اسامی مطرح  شده بودند که همگی تیم دارند 
و در کوران مسابقات هستند. آنها حتی اگر در بین گزینه های 
تیم  ملی باشند هم بعید است بتوانند در این مقطع از تیم خود 
جدا شوند. البته حضور همین اسامی هم خودش حرف و حدیث 
زیادی دارد. نکونام در فولاد شرایط چندان خوبی ندارد و امسال 
خوب نتیجه نگرفته است. امیر قلعه نویی هم پس از شروع خوب 
و حضور در جمع مدعیان چند هفته ای است نتیجه نمی گیرد 
و چند پله در جدول سقوط کرده. از طرفی فرهاد مجیدی هم 
در امارات عملکرد سینوسی داشته و کلا مربیگری در تیم  ملی 

هم برای او خیلی زود است.
در چنین شرایطی اگر فدراسیون همچنان به حضور مربی 
داخلی اصرار داشته باشد، شانس وحید هاشمیان برای نشستن 
روی نیمکت تیم  ملی بیش از سایر گزینه ها خواهد بود. گفته 
می شود فدراسیون هم روی زوج او و کریم باقری نظر مثبتی 

داشته و بعید نیست تصمیم به استفاده از آنها بگیرد.
با این حال موضوع نگران کننده درباره تیم  ملی و حتی تیم 
امید این است که انگار انتخاب سرمربی جدید در اولویت های 
فدراسیون فوتبال قرار ندارد؛ اتفاقی که بسیار تعجب برانگیز است 
و می تواند در آینده به این دو تیم بویژه تیم  ملی بزرگسالان ضربه 

بزند. در حال حاضر کمتر از یک سال تا آغاز جام ملت های آسیا 
در کش��ور قطر باقی مانده و تی��م  ملی نباید به همین راحتی 
فرصت های آماده سازی را از دست بدهد، بویژه که ترکیب فعلی 
بازیکنان حاضر در تیم  ملی دارای میانگین سنی بالایی است و 
سرمربی آینده باید از همان روز اول برای تغییر نسل و اضافه کردن 
نفرات جوان برنامه ریزی کند که این خودش نیازمند زمان است.

در حال حاضر اس��تدلال تاج و بعضی اعضای فدراس��یون 
فوتبال این است که تیم  ملی تا عید اردو و مسابقه ندارد، پس 
نداش��تن س��رمربی چندان هم مهم نیست. نکته مهم اما این 
است که سرمربی تیم  ملی باید از همین حالا یا حتی مدت ها 
قبل بازی های لیگ و عملکرد بازیکنان را زیر نظر می گرفت و 
برای فیفادی فروردین برنامه ریزی می کرد. باید دید در نهایت 
فدراسیون فوتبال چه زمانی سرمربی بعدی تیم  ملی را معرفی 

خواهد کرد.

نکته آزاردهنده درباره تیم  ملی فوتبال و روزهایی که براحتی از دست می رود

همه چیز هست جز سرمربی

دوشنبه 24 بهمن 1401
وطن امروز     شماره 3702

روایت

    نشست بی نتیجه برای تیم ملی  
جلسه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال دیروز در شهر چوار ایلام برگزار شد. یکی از 
مواردی که انتظار می رفت و گفته شده بود درباره آن صحبت می شود، بحث تعیین تکلیف 
سرمربی تیم  ملی بود. اگر چه عنوان شده بود قرار نیست در پایان این جلسه، انتخابی 
انجام شود اما پیش بینی می شد درباره این موضوع مهم حداقل بررسی های لازم انجام 
شود که باز هم این اتفاق رخ نداد تا بلاتکلیفی نیمکت تیم  ملی همچنان ادامه داشته باشد.


